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REPUBLIKA HRVATSKA 

ŽUPANIJA MEĐIMURSKA 

GRAD PRELOG 

OSNOVNA ŠKOLA DRAŠKOVEC 

Draškovićeva 47 

Tel. 040/643-606, fax: 040/643-606 

 

Broj zapisnika: 7 

 

Draškovec, 28. prosinca 2022. 

ZAPISNIK 

SA SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA 

Prisutni: 

 

Filip Židov, predsjednik Školskog odbora 

Ljubica Kovač, zamjenica predsjednika Školskog odbora 

Anica Sokač, član 

Maja Marčec, član 

 

Margit Mirić, ravnateljica 

 

  

 

             Sjednica se održala u elektroničkom obliku, u vremenskom razdoblju od 18:00 – 

20:00 sati. 

                      

 DNEVNI RED:                                                                                                                                        

                       

 

1. Usvajanje zapisnika s prošle sjednice 

2. Prijedlog investicijskog plana za 2023. godinu 

3. Prijedlog plana nabave za 2023. godinu 

4. Prijedlog plana vlastitih prihoda i rashoda za 2023. godinu 

5. Prijedloga financijskog plana proračunskog korisnika za 2023. i projekcija za 

2024. i 2025. 

6. I. Izmjene i dopune financijskog plana za 2022. godinu 

7. Prijedlog izmjene Pravilnika o kućnom redu Osnovne škole Draškovec 

8. Prijedlog odluke o blagajničkom maksimumu 

 

 

Članovima Školskog odbora s pozivom za sjednicu bili su poslani svi materijali za sjednicu. 

Dopuna dnevnom redu nije bilo. 

 

     Ad1.)  Zapisnik s prethodne sjednice Školskog odbora jednoglasno je usvojen od prisutnih 

članova Školskog odbora. 

  

  Ad2.)  Tajnica i računovotkinja škole, Anica Sokač podnijela je Školskom odboru prijedlog 

Investicijskog plana za 2023. godinu. Članovi Školskog odbora jednoglasno su ga prihvatili. 
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Ad3.)  Tajnica i računovotkinja škole, Anica Sokač podnijela je Školskom odboru prijedlog 

Plana nabave za 2023. godinu. Članovi Školskog odbora jednoglasno su ga prihvatili. 

 

Ad4.)  Tajnica i računovotkinja škole, Anica Sokač podnijela je Školskom odboru prijedlog 

Plana vlastitih prihoda za 2023. godinu. Članovi Školskog odbora jednoglasno su ga 

prihvatili. 

 

Ad5.)  Tajnica i računovotkinja škole, Anica Sokač podnijela je Školskom odboru Prijedloga 

financijskog plana proračunskog korisnika za 2023. i projekcija za 2024. i 2025. 

Članovi Školskog odbora jednoglasno su ga prihvatili. 

 

Ad6.)  Tajnica i računovotkinja škole, Anica Sokač podnijela je Školskom odboru prijedlog I. 

Izmjene i dopune financijskog plana za 2022. godinu. Članovi Školskog odbora jednoglasno 

su ga prihvatili. 

 

   Ad7)Članovi Školskog odbora jednoglasno su prihvatili, od ravnateljice škole Margit Mirić, 

predloženu izmjenu Kućnog reda Osnovne škole Draškovec.  

Čl. 18. Kućnog reda  „Učenik za vrijeme nastave ne smije imati uključen mobitel niti koristiti 

walkman i druge slične aparate.“ mijenja se i glasi: Učenik za vrijeme boravka u školi ne 

smije imati uključen mobitel niti ga koristiti. Iznimka je samo u slučaju ako to učitelj 

izričito dopusti zbog potrebe u nastavi.“ 

 

Ad8.)  Članovi Školskog odbora jednoglasno su prihvatili, od ravnateljice škole Margit Mirić, 

predložen blagajnički maksimum od 500,00 €. 

 

    

 

Sjednica Školskog odbora je završila s radom u 19:21 sati. 

 

 

 

KLASA:007-04/22-01 

URBROJ: 2109-27-22-01-18 

 

 

  Zapisničarka:                                                   PREDSJEDNIK ŠKOLSKOG ODBORA: 

__________________                                                     ____________________ 

    Anica Sokač                                                                        Filip Židov 

 

 

 

 


